
Referat 
Bestyrelsesmøde fsb afd. 1-35 Bellahøj 

Møde afholdt 14. december 2021 – kl. 18:00 til 18:17 

 

Tilstede: Fra afdelingsbestyrelsen:  

Lone, Ib, Steen, Frank, Jacob og Mellissa 

 

Afbud: Fra afdelingsbestyrelsen: 

Frederik og Emil 

 

1) Valg af dirigent og referent: 

Ib valgt til dirigent – Frank til referent 

2) Godkendelse af dagsorden og evt. tilføjelse af emner: 

Udsendte dagsorden godkendt – ingen nye punkter til dagsordenen 

3) Godkendelse af seneste referat: 

Referat af 9. november 2021 – godkendt 

4) Nye, løbende og afsluttende sager: 

  

a) Bellahøj ny affaldsløsning: 
(Notat fra Birgitte Vest Rasmussen var udgangspunktet for debat og beslutning) 

Det beskrives i NOTAT bl.a., at prisen for at få afhentet affald fra en komprimator 

(nuværende løsning) kontra afhentning fra en nedgravet løsning nu er ens. Tidl. 

var afhentning fra nedgravede løsninger 3 x dyre.  

I NOTATET beskrives det, at AKB har besluttet, at opsige den nuværende 

affaldsafhentningsløsning, da de har besluttet at få en nedgravet løsning og da 

den tredje AAB har beslutter fremadrettet ikke at ville være med i en fælles ny 

løsning, betyder at vi i fsb under alle omstændigheder skal finde en løsning. 

Vælger vi en egen komprimator, vil det kræve nedlæggelse af 8 P-pladser udfor 

VBN 6. 

På den baggrund blev det besluttet, at vi indstiller nedlæggelse af affaldsskaktene 

og at der arbejdes videre med en ny nedgravet affaldsløsning jf. det forslag der er 

udarbejdet af GHB landskab/LYTT, hvilket vurderes muligt at etablerer for ca. 4 

mio. kr. 

Der blev talt om forslag om lås på de nedgravede containere. Frank kunne dog 

oplyse at, der er dårlige erfaringer med en sådan mulighed i fsb Fælledhaven, 

Amager – så hvis vi vil det, skal det undersøges grundigt. 

 

5)  Julefrokost: 

Refereres ikke 

 

6)  Eventuelt: 

Intet 

 

Referent, Frank Bentin  


